

## Protokoll fra Styremøte i Modellflyseksjonen – Møte 1/2024

**Tid: Mandag 15. januar 2024, kl. 16:00**

**Sted:** Quality Airport hotel

**Tilstede:**

Leder: Espen G. Bakke

Nestleder: Jonny Rinde Johansen (Teams)

Styremedlem: Ben-Erik Ness

Styremedlem: Stein-Vidar Torø

Fra NLF: Jon Gunnar Wold

**Forfall:**

Varamedlem: Monica Enger

Varamedlem: Jon Arne Iversen

Styremedlem: Lisa Lindén Vaags

## SAKSLISTE

### **Sak 01/24 Godkjenning av protokoll fra møte 6/2023**

Protokollen ble godkjent ved aktiv tilbakemelding på mail.

Protokollen ble kommentert å være så knapp, at det er vanskelig for dem som ikke var tilstede å få tilstrekkelig informasjon. Revidert protokoll fremlegges.

Vedlegg: 01 Protokoll14.11.2023

*Vedtak: Protokollen godkjennes*

### **Sak 02/24 Medlemstall**

Medlemstallene er uendret siden forrige rapportering. Det er pt. 3496 medlemmer

*Vedtak: Orienteringen tas til etterretning*

### **Sak 03/24 Økonomi**

Regnskapet for 2023 er ikke helt avsluttet. Estimerer at årsresultatet blir som forutsatt et underskudd på ca NOK 500 000.

Vedlegg: 03 Økonomi

*Vedtak: Orienteringen tas til etterretning*

#### **Sak 04/24 Referat fra møte i EMFU**

Espen orienterte om EMFUs arbeid og status. Protokoll fra generalforsamlingen vil foreligge om kort tid på <https://emfu.eu/>

*Vedtak: Orienteringen tas til etterretning*

#### **Sak 05/24 Årsrapport 2023**

Årsrapporten finnes vedlagt.

Vedlegg: 04 Årsrapport modellfly 2023

*Vedtak: Presentert årsrapport godkjennes*

#### **Sak 06/24 Videre arbeid med Sportssjef**

Fra møte 6/2023 ble det vedtatt å jobbe videre med innspillene fra møtet med gruppelederne

*Vedtak: Status presenteres på klubbledermøtet. Gruppeledermøte pluss utøvere med internasjonal erfaring samles etter sesongen 2024. Målet er å ha en plan som kan behandles på seksjonsmøtet i 2025.*

#### **Sak 07/24 Kommunikasjonsstrategi / Ny nettside**

Status og utvikling av dagens plattformer og strategi.

Punkter til diskusjon

- Har gruppeledere fått tilbud om egen plass på ny NLF nettside ?
- Skal man ha historikk på nettsiden ? Rapporter fra gruppeledere, landslagsuttak, resultater etc.
- Medlemsfordeler modellfly - NLF rabatt på Strawberry-Hotellene – ligger tilgjengelig på nlf.no, men rabatter er ikke synlig på web. For å få NLFs rabatt, må du bestille manuelt.
- Kapasitet/ressurs for oppdateringer på nettsiden.
- Gruppelederne har fått tilbud om å få dekket kostnader til web-hotell. Ikke benytte av alle.

*Vedtak: Gruppelederne bes om å skrive en kortfattet beskrivelse av hver enkelt klasse. Publiseres av fagsjef.*

*Gruppelederne publiseres på NLFs web. Blir til historikk over tid.*

*Stein-Vidar kan bidra til å oppdatere NLFs web-sider*

### **Sak 08/24    Informasjon fra styremøte i NLF**

Espen orienterte. Se for øvrig NLFs [styreprotokoll](#).

*Vedtak: Orienteringen tas til etterretning*

### **Sak 09/24    Sikkerhetsutvalg.**

Leder har kontaktet aktuell person Øystein Bach. Han er interessert i oppgaven og utfordringen. Fagsjef tar kontakt.

*Vedtak: Øystein Bach opptas som medlem i sikkerhetsutvalget*

### **Sak 10/24    Klubbledermøte**

Foreslås søndag 11. februar. Fagsjef har sendt en «heads up» til klubblederne. Vi må utarbeide en spennende og relevant agenda. Den må bestå både av ren informasjon og invitasjon til ulike samarbeidsoppgaver for å videreutvikle seksjonen bl.a. sportssjef.

*Vedtak: Jonny leder møtet. Espen representerer Modellfly i NLFs styremøte.*

*Punkter til agenda*

- *Styrets arbeid*
- *Hendelsen på Sarpsborg modellflyplass – presenteres av Dag Kristiansen*
- *Årsrapport*
- *Masseregistrering – status og utrulling*
- *OBSREG presentasjon og veiledning*
- *Veiledning i kommunikasjon med medlemmer gjennom Klubbadmin (stille spørsmål til klubblederne for å tilpasse innholdet)*
- *VM F3J – Jo Grini*

### **Sak 11/24    VM F3J**

Status for arbeid mot VM F3J på Starmoen flyplass. Forkonkurransen 27. – 28. juli 2024 og VM 28. juli – 4. august 2024.

Det er avtalt et konstituerende møte den 24. januar.

*Vedtak: Styret skal holdes løpende orientert gjennom rapporter fra det konstituerende møtet, kommende møter og arbeid.*

### **Sak 12/24    Hederstegn**

Orientering om nominasjon til hederstegn.

*Vedtak: Gullnål bør deles ut på Luftsporttinget.*

*Seksjonshederstegn bør deles ut på klubbledermøtet eller seksjonsmøtet. Nominasjonene til seksjonshederstegn godkjennes til utdeling på seksjonsmøtet i 2025.*

### **Sak 13/24    Eventuelt**

- a. Phoenix RC-klubb ved Rasmus Børresen har kontaktet Jonny ang. at de mister sin flyplass.

*Vedtak: Jon Gunnar gir klubben støtte.*

- b. Uttak til landslag

*Vedtak:*

*Styrets formann utpekes til settegrupeleder for uttak i seilflyklassene*

*Vurdere om uttaksprosessen kan gjøres enklere og smidigere.*

*Se på gruppelederinstruksen for eventuelle endringer.*

Møtet hevet kl 19:40.